Page | 2 

طلب الموافقة على اعتماد منصة إلكترونية لغايات جمع التبرعات
Request to Issue Approval for Digital Platform for Fundraising Purpose
		


Date:  
	التاريخ: 
	






	*1) Entity Details:
	* 1) تفاصيل الجهة:

	Entity Name: 
	



	اسم الجهة:  
	




		


License Number: 

*Only If the Applicant Has a Commercial License 
		


رقم الرخصة: 

*فقط في حال كون مقدم الطلب من الجهات التي تمتلك ترخيص تجاري

		


Licensing Authority:  
	جهة الإصدار: 
	




		


License Expiry Date:  
	تاريخ انتهاء الرخصة: 
	




		


Address: 
	العنوان:  
	




		


Phone Number: 
	رقم الهاتف: 
	




		


Email: 
	البريد الالكتروني: 
	




	*2) Entity Representative’s Details 
	*2) تفاصيل ممثل الجهة:

		


Full Name: 
	الاسم الكامل:  
	




		


Job Title: 
	المسمى الوظيفي: 
	




		


Emirates Identification Number:
	رقم بطاقة الهوية: 
	




		


Phone Number:
	رقم الهاتف المتحرك: 
	




		


Email Address: 
	البريد الإلكتروني:  
	







	*3) Platform Details:
	* 3) تفاصيل المنصة:

		


Platform Name: 

	اسم المنصة: 
	




		


Platform Type:
	نوع المنصة: 
	




	☐ Website 
☐ Application 
☐ Others 
Please Add Details:
	




	☐ موقع إلكتروني  
☐ تطبيق ذكي  
☐ أخرى  
يرجى ذكر التفاصيل:
	





	Platform Work Scope: 
	نطاق عمل المنصة:

	☐ Inside of the UAE 
☐ Outside of the UAE
Please Add Details:
	




	☐ داخل دولة الإمارات العربية المتحدة
☐ خارج دولة الإمارات العربية المتحدة
يرجى ذكر التفاصيل:
	





	Payment Mechanism Used on The Platform:
	آلية الدفع المستخدمة في المنصة: 

	☐   Direct Debit From The Bank Account
 ☐ SMS  
 ☐ Others 
Please Specify:
	




	☐ الخصم المباشر من الحساب البنكي  
☐ الرسائل النصية القصيرة  
☐ أخرى  
يرجى ذكر التفاصيل:
	







	*4) Attachments:
	*4) المرفقات:

	Kindly Provide: 
1. Copy of the Applicant’s Publicity, Licensing, or Article of Association/ Article or Memorandum of Association.
2. Applicant Signature Authorization Letter.
3. Valid Copy of Passport and Emirates ID of the Applicant Representatives. 
4. Digital platform element evaluation results report issued by an external expert body specialized in evaluating digital platforms in the UAE (platform integrity, data integrity, platform security, risk assessment, testing and verification, donation tracking, donor and beneficiary management, compliance monitoring, real-time data analytics, data privacy, and integrations).
5. document proving the experience of the competent third party in evaluating digital platforms.

Remarks: 
Please Note that the Processing of The Application May Take Up to 20 Days Upon Receipt of the Application Along with All Documents. Any Application that did not Complete All Documents Will Be Returned in Order to Complete All Documents. 
	يرجى إرفاق:
1. نسخة عن قرار الإشهار أو الترخيص أو التأسيس /النظام الأساسي أو عقد التأسيس لمقدم الطلب. 
2. مستند يوضح صلاحية الأشخاص المخولين بالتوقيع عن الجهة المقدمة للطلب.
3. نسخة سارية المفعول عن جواز السفر والهوية الإماراتية لممثل الجهة مقدمة الطلب.  
4. تقرير نتائج تقييم عناصر المنصة الرقمية صادر من جهة خبرة خارجية مختصة في تقييم المنصات الرقمية في دولة الإمارات العربية المتحدة (نزاهة المنصة، سلامة البيانات، أمن المنصة، تقييم المخاطر، الاختبار والتحقق، تتبع التبرعات، إدارة الجهات المناحة والمستفيدين، رصد الامتثال، تحاليل البيانات في الزمن الحقيقي، خصوصية البيانات، وعمليات التكامل).
5. مستند يثبت خبرة الجهة الخارجية المختصة في تقييم المنصات الرقمية.
ملاحظات:
يرجى العلم بأن مدة دراسة الطلب قد تصل إلى 20 يوم فور استلام الطلب مع جميع المستندات. سيتم إرجاع أي طلب لم يستكمل جميع المستندات وذلك لاستكمال جميع المستندات.





	Declaration and Undertakings:

The Applicant Entity Declare that:
1. Has read the local policy for regulating the collection of charities and committed to its terms and conditions.
2. The provided information is correct, and the Department of Community Development shall not be legally liable, however, the applicant entity shall be liable for any legal claims pertaining to the provided information. 
The Applicant Entity Undertake to: 
1. Obtain the necessary approvals from the relevant authorities.
2. Comply with the and the Department of Community Development’s procedures, regulations, and instructions.
3. Comply with federal law no. 3 of 2021 regulating donations, its bylaw, the local policy governing fundraising and any other relevant legislations applicable in the UAE.
4. Not to deliver or provide donations to any party or person outside the country except after obtaining official approval.
5.  Not to collect donations through the platform for any entity except in accordance with the legislation in force in the country.
6. Stop the fundraising process as soon as the target amount of the fundraising campaign is reached, even if the permit period has not expired.

Name of Authorized Signatory:   
	



Positions:
	



Date: 
	



Signature 
	



Entity Stamp :(If available)


……………………………………………………
	إقرار وتعهد:

تقر الجهة مقدمة الطلب بالآتي:
1. أنها قد اطلعت على السياسة المحلية المنظمة لجمع التبرعات وأني ملتزم بجميع الشروط والأحكام الواردة فيه.   
2. أن المعلومات المقدمة صحيحة، وأن دائرة تنمية المجتمع لن تتحمل أي مسؤولية وأن الجهة مقدمة الطلب ستتحمل مسؤولية أية المطالبات القانونية المتعلقة بالمعلومات المقدمة.

تتعهد الجهة مقدمة الطلب بالآتي:
1. استخراج الموافقات اللازمة من الجهات ذات الصلة.
2. بالالتزام بكافة إجراءات وأنظمة وتعليمات دائرة تنمية المجتمع.
3. الالتزام بالقانون الاتحادي رقم "3" لسنة 2021 في شأن تنظيم التبرعات ولائحته التنفيذية والسياسة المحلية المنظمة لجمع التبرعات وكافة التشريعات الأخرى ذات الصلة المعمول بها في الدولة.
4. عدم إيصال او تقديم التبرعات لاي جهة أو شخص خارج الدولة الا بعد الحصول على الموافقة الرسمية.
5. عدم جمع التبرعات من خلال المنصة لأي جهة إلا وفق التشريعات السارية في الدولة.
6. وقف عملية جمع التبرعات فور الوصول الى المبلغ المستهدف من حملة جمع التبرعات حتى وان لم تنته مدة التصريح.




اسم الشخص المخول بالتوقيع:   
	



المسمى الوظيفي:  
	



التاريخ:  
	



التوقيع: 
	



ختم الجهة: (إن وجد)


.............................................................
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